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Geachte Minister
Rato wil van de gelegenheid gebruik maken om nogmaals aandacht te vragen voor de kleine regionale 
omroepen die slechts behoeft hebben aan 1 frequentie in het gebied waar hij of zij operationeel is en 
gevestigd is. De kavels dan wel nieuwe frequenties welke gevonden worden tijdens het opnieuw op te 
starten Netwerk verbeteringsbeleid waar expliciet is verzocht dergelijke veilingen vooral snel te kunnen 
afhandelen en zowel bereikbaar te maken voor bestaande vergunninghouders en ook  nieuwe toetreders 
tot de FM frequenties (bv omroepen die noodgedwongen zijn om nu op AM uit te zenden).
Het veilingbeleid zal daarom ook gebaseerd dienen te zijn om dergelijke omroepen een eerlijke kans te 
geven om daadwerkelijk zo een kavel dan wel frequentie te bemachtigen, Het huidige beleid dat 
uitsluitend rechtspersonen (BV's NV's  stichtingen en verenigingen etc) toelaat zal dan ook zoals ook 
tijdens de verdeling in 2007/2008 het geval was toegankelijk dienen te zijn voor Natuurlijke 
rechtspersonen. 
Het uitsluiten van deze Natuurlijke rechtspersonen lijdt tot discriminatie van omroepen welke tijdens de 
veiling geen rechtspersoon zijn. Het lijkt ons redelijk en fair als de Omroep een kavel daadwerkelijk heeft 
bemachtigt eventueel vanwege juridische problemen te verlangen dat pas dan de Natuurlijke 
rechtspersoon de gelegenheid krijgt om dit alsnog om te zetten in een Juridische Rechtspersoon. Hiermee 
maakt u het als overheid mogelijk om nieuwkomers daadwerkelijk de gelegenheid toe te treden tot de 
markt en een kavel dan wel losstaande frequentie te bemachtigen.
De gestelde eisen wat betreft de financiële  garanties zijn een voldoende waarborg om te toetsen of een 
aanvrager voldoende geldelijke middelen en kennis heeft om een kavel daadwerkelijk succesvol te 
maken. Rato (memories 1251AM )heeft om deze reden afgelopen veiling van B31 niet mee kunnen doen, 
maar was wel bereid dan wanneer de kavel daadwerkelijk bemachtigd was om alsnog de rechtsvorm aan 
te passen. Dit kan niet de bedoeling zijn van een eerlijke transparante veiling om nieuwkomers ook een 
kans te bieden toe te treden.



Om nieuwkomertje kleine regionale zender een eerlijke kans te bieden tegen de omroepen welke vele 
kavels vergaren om semi landelijke omroepen te maken, zou het goed en eerlijk zijn bij kavels  of 
frequenties die losstaan (niet gesynchroniseerd) slecht 1 frequentie om eerst degene aan alle eisen voldoet 
deze voorrang te verlenen en pas wanneer er geen gegadigden zijn die maar 1 frequentie willen 
exploiteren, pas dan bestaande partijen die al meerdere frequenties dan wel kavels in haar bezit hebben.
Pas dan zal de radiomarkt divers worden en voor de luisteraar er meer te kiezen zijn. Als we nu naar de 
AM frequenties kijken dan kunnen we zien dat er behoefte is aan frequentie ruimte voor nieuwkomers 
met verschillende soorten van muziek programma's. De digitalisering zal met deze keuze ook mogelijk 
sneller groeien dan dat er nog meer frequenties meer van hetzelfde bieden. Een mooie kans om de 
gewenste pluformmiteit en diversiteit in het radio landschap te krijgen zoals in 2003 de inzet was van het 
zerobase beleid.
Wij danken u voor uw aandacht en hopen dat u serieus onze zienswijze serieus wilt onderzoeken.

Met vriendelijke groet 
Rato zendertechniek 
(Memories 1251 AM)


